
Protokół 10/14 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 18 września 2014 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

2. Iwona Cymara – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego Urzędu Miejskiego w 

Paczkowie, 

3. Marek Drobny – Wydział Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w Paczkowie, 

4. Maria Brodziak - Wydział Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w Paczkowie, 

5. Andrzej Wielgus - Wydział Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w 

Paczkowie, 

6. Roman Łambucki – Prezes ZUKiM-u, 

7. Zdzisław Jurek – ZUKiM. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1205, a zakończyło się o godzinie 1445. Wszystkich 

obecnych powitał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael, który został wybrany na 

przewodniczącego posiedzenia. 

Następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Zapoznanie się z projektami uchwał. 

2. Realizacja zasad utrzymania czystości, porządku, gospodarki odpadami na terenie 

Gminy Paczków – stan obecny, perspektywy poprawy. 

3. Sprawy różne. 

Do pkt 1.  

Przewodniczący posiedzenia przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu głosowania do przeprowadzenia wyborów samorządowych 

zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r. 

I. Cymara poinformowała, że zgodnie z art. 12 § 5 Ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks 

wyborczy odrębny obwód głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej tworzy się, jeżeli w dniu 

wyborów będzie w nim przebywać, co najmniej 15 wyborców ujętych w rejestrze wyborców 

prowadzonym w gminie, na terenie której położona jest dana jednostka.  

Jeżeli liczba wyborców byłaby mniejsza, wówczas można utworzyć odrębny obwód 

głosowania po zasięgnięciu opinii osoby kierującej daną jednostką. Na dzień dzisiejszy w 

 



paczkowskiej placówce przebywają 2 osoby wpisane, na swój wniosek, do stałego rejestru 

wyborców gminy Paczków, jednakże wielu podopiecznych to mieszkańcy naszego powiatu i 

województwa. Aby umożliwić tym osobom wzięcie udziału w głosowaniu wystosowane 

zostało pismo do Dyrektora ZOZ Nysa dot. wyrażenia opinii w sprawie utworzenia obwodu 

odrębnego w Szpitalu w Paczkowie. Dyrektor wyraził opinię pozytywną. 

J. Kalisz zadała pytanie, czy uległy zmianie miejsca, w których mieszkańcy oddawali głosy? 

I. Cymara odpowiedziała, że w 2012 r. przyjęto nowe obwody do głosowania i w maju 

głosowano według nowych obwodów. 

J. Kalisz poinformowała, że wyborcy nie wiedzieli że zmieniły się obwody i ludzie nie 

wiedzieli gdzie mają głosować. 

I. Cymara odpowiedziała, że były informacje na stronach internetowych ponadto zostały 

rozplakatowane obwieszczenia w całej Gminie. 

Przewodniczący posiedzenia zauważył, że obwieszczenia wiszą, ale ludzie ich nie czytają.  

I. Cymara poprosiła o udzielanie informacji odnośnie obwodów, jeżeli ktoś się zapyta.  

Przewodniczący posiedzenia przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości gruntowych.  

M. Drobny poinformował, że są to dzierżawy, które do tej pory trwały, czynsze były 

regulowane na bieżąco.  

Przewodniczący posiedzenia poprosił, o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Paczków na 2014 r.  

Skarbnik poinformował, że w § 1 projektu uchwały dokonuje się zmniejszenia dochodów 

budżetu o kwotę 121.311,00 zł; w tym: dochody bieżące następuje zwiększenie 69.781,00 zł, 

dochody majątkowe następuje zmniejszenie 191.092,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 1. 

W Dz. 750 administracja publiczna, Rozdz. 75023, § 0690 wpływy z różnych opłat następuje 

zwiększenie o 990,00 zł. W § 0970 wpływy z różnych dochodów następuje zwiększenie o 

12.559,00 zł. Jest to zwiększenie spowodowane wykonaniem ponadplanowych dochodów. W 

Rozdz. 75075 promocja jednostek samorządu terytorialnego, § 0970 wpływy z różnych 

dochodów następuje zmniejszenie o 468,00 zł. W Rozdz. 75095, § 0970 wpływy z różnych 

dochodów następuje zwiększenie o 651,00 zł. W Dz. 756 dochody od osób prawnych, od 

osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki 

związane z ich poborem, Rozdz. 75615, § 0500 podatek od czynności cywilnoprawnych 

następuje zwiększenie o 700,00 zł. W Rozdz. 75618, § 0690 wpływy z różnych opłat 

następuje zwiększenie 923,00 zł. W Dz. 801 oświata i wychowanie, Rozdz. 80101 szkoły 

podstawowe, § 0830 wpływy z usług, następuje wzrost o 10.000,00 zł. jest to zwiększenie na 

 



wniosek Dyrektora SP Nr 2, w § 0970 wpływy z różnych dochodów następuje wzrost 

2.500,00 zł. Zwiększenie dot. również SP Nr 2. W Rozdz. 80103 oddziały przedszkolne w 

szkołach podstawowych, § 0830 wpływy z usług następuje zmniejszenie 3.000,00 zł. Chodzi 

o oddział przedszkolny w Szkole w Kamienicy. Rozdz. 80104 przedszkola § 0970 wpływy z 

różnych dochodów następuje zwiększenie o 2 657,00 zł. dot. Przedszkola Publicznego Nr 1 w 

Paczkowie. W Dz. 852 pomoc społeczna, Rozdz. świadczenia rodzinne, świadczenia z 

funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z 

ubezpieczenia społecznego, § 2360 dochody jednostek samorządu terytorialnego związane z 

realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami  

następuje zwiększenie o 3 500,00 zł. W Dz. 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Rozdz. 90019 § wpływy z różnych opłat następuje zwiększenie o 1.166,00 zł. są to 

ponadplanowe wpływy na podstawie sprawozdania. W Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego, Rozdz. 92109 § 2320 dotacje celowe otrzymane z powiatu na zadania bieżące 

realizowane na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego 

następuje zwiększenie o 36.667,00 zł. jest to dotacja którą otrzymano że Starostwa na 

prowadzenie zajęć w domu plastyka. Dochody bieżące po zmianach wynoszą 33.484.872,35 

zł. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe to w Dz. 700 gospodarka mieszkaniowa, Rozdz. 70005 

gospodarka gruntami i nieruchomościami, § 0760 wpływy z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego przysługującego osobom fizycznym w prawo własności następuje 

zwiększenie o 8.908,00 zł. W § 0770 wpłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności 

oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości następuje zmniejszenie o 200.000,00 zł. 

Są to zaplanowane wpływy że sprzedaży mieszkań, ale na koniec sierpnia było niskie 

wykonanie. Dochody majątkowe po zmianach wynoszą 36.607 541,72 zł. 

W § 2 projektu uchwały dokonuje się zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 342.831,00 zł, 

w tym: wydatki bieżące 250.220,00 zł, wydatki majątkowe 92.611,00 zł, zgodnie z 

załącznikiem Nr 2. W Dz. 630 wprowadza się nowy § 4300 w kwocie 50.000 zł. Burmistrz 

zdecydował, aby zabezpieczyć środki na opracowanie koncepcji zagospodarowania terenów 

przy zbiorniku w Kozielnie. W Dz. 700 gospodarka mieszkaniowa Rozdz. 70005 gospodarka 

gruntami i nieruchomościami § 4270 zakup usług remontowych zwiększenie 40000 zł. na 

remonty mieszkań komunalnych. W Dz. 758 Różne rozliczenia Rozdz. 75818 Rezerwy 

ogólne i celowe § 4810 zwiększenie zwiększa się rezerwę o 50.000 zł. W Dz. 801 oświata i 

wychowanie, Rozdz. 80101 szkoły podstawowe, § dotacja podmiotowa z budżetu dla 

niepublicznej jednostki systemu oświaty zmniejszenie 20000 zł. § 4010 wynagrodzenia 

osobowe pracowników zwiększenie 322755 zł. § 4040 dodatkowe wynagrodzenie roczne 

 



zmniejszenie 3075 zł., § 4110 składki na ubezpieczenia społeczne zmniejszenie 13470 zł., § 

4120 składki na Fundusz Pracy zmniejszenie 8740 zł., § 4170 wynagrodzenia bezosobowe 

zwiększenie 3500 zł., § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie 11100 zł., § 4220 

zakup środków żywności zwiększenie 10000 zł., § 4260 zakup energii zmniejszenie 15000 

zł., § 4300 zakup usług pozostałych zwiększenie 6000 zł., § 4410 podróże służbowe krajowe 

zwiększenie 200 zł.,  § 4440 zwiększenie 3481 zł., § 4520 zwiększenie 200 zł., Rozdz. 80103 

oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych, § 4010 zwiększenie 3200 zł., § 4110 

zmniejszenie 1260 zł., § 4120 zmniejszenie 300 zł., § 4220 zmniejszenie 3000 zł. W Rozdz. 

przedszkola § 2590 zmniejszenie 70000 zł., § 4010 zmniejszenie 1912 zł., § 4110 

zmniejszenie 386 zł., § 4120 zmniejszenie 54 zł., § 4210 zwiększenie 4657 zł., § 4270 

zmniejszenie 2000 zł. Rozdz. 80110 Gimnazja, § 2540 dotacja podmiotowa z budżetu dla 

niepublicznej jednostki systemu oświaty zmniejszenie 90000 zł. W Rozdz. 80113 dowożenie 

uczniów do szkół, § 4300 zakup usług pozostałych zmniejszenie 53000 zł. Rozdz. 80146 

dokształcanie i doskonalenie nauczycieli następują zmiany pomiędzy paragrafami na kwotę 

2.100 zł. W Dz. 852 pomoc społeczna, Rozdz. 85214 zasiłki i pomoc w naturze oraz składki 

na ubezpieczenia emerytalne i rentowe, § 4330 zwiększenie 30746 zł. W Dz. 853 pozostałe 

zadania w zakresie polityki społecznej, Rozdz. 85395 pozostała działalność, § 6060 wydatki 

na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 53573 zł. W Dz. 900 

gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Rozdz. 90001, § 6050 wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych zwiększenie 8487 zł., § 6055 wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych zmniejszenie 414375 zł., § 6056 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, 

§ 6057 zwiększenie 414375 zł., § 6059 zwiększenie 185250 zł. W Dz. 921 kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego, Rozdz. 92109, § 2800 zwiększenie 36667 zł., § 6050 zwiększenie 

5951 zł. dot. zadania modernizacja budynku usługowego na świetlicę wiejską w Ujeźdźcu. 

Nie wszystko projektant przewidział i dlatego wynikły prace dodatkowe. W Dz. 926 kultura 

fizyczna, Rozdz. 92601, obiekty sportowe § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych zwiększenie 24600 zł. dot. zadania związanego z budową boiska w Gościcach, 

gdzie projektant nie przewidział pewnych rzeczy. 

J. Soszek zauważył, że jeżeli chodzi o opracowanie koncepcji zagospodarowania zbiornika w 

Kozielnie to na dzień dzisiejszy nie do końca rozwiązane są kwestie gruntów pod ewentualną 

działalność na tym terenie. Wydanie 50.000 zł. na projekt, który ma być niezrealizowany w 

momencie, gdy jest tyle innych potrzeb nie jest trafiony. Od dłuższego czasu rozmawia się o 

podwyżkach dla pracowników obsługi w oświacie, potrzeba na to około 49.000 zł. Złożył 

wniosek, aby środki z Dz. 630 przeznaczone na opracowanie koncepcji zagospodarowania 

 



zbiornika w Kozielnie przeznaczyć na podwyżki dla pracowników obsługi w placówkach 

oświatowych. 

P. Tetłak odniósł się do wypowiedzi J. Soszka zauważył, że niezwykle istotne są środki na 

podwyżki dla pracowników oświaty. Jednakże uważa, że kwestia zagospodarowania 

zbiornika jest to kwestia, o której dyskutowano, kwestia, która postulowana była we wniosku, 

za którym głosował również J. Soszek. Wniosek był przegłosowany jednogłośnie w 

momencie, gdy głosowano odnośnie zagospodarowania basenu miejskiego. Ta kwestia była 

omówiona i uważają, że tutaj mówi się na razie o koncepcji, która będzie potrzebna. 

Zaproponował, aby środki na podwyżki dla pracowników obsługi w szkołach zabezpieczyć 

zwiększając deficyt. On i koledzy z Klubu Horyzont są za podwyżkami. Wnioskowali o nie 

od początku kadencji. Ubolewają nad tym, że nastąpiło to dopiero na koniec kadencji. 

Dlatego wnioskują, aby obie kwoty ująć do budżetu. 

J. Soszek zauważył, że chodzi o koncepcję czegoś, czego na dzień dzisiejszy nie mamy, 

dlatego uważa, że nie należy zwiększać zadłużenia. 

Skarbnik poinformował, że analizował, możliwość zwiększenia deficytu w 2014 r. i 

zwiększenie o 500.000 zl. w latach kolejnych powoduje nie spełnienie wskaźników. 

Możliwości zwiększenia deficytu są minimalne. Jest to ostatnia korekta, gdzie zwiększa się 

deficyt. Kwestia podwyżek była dyskutowana, postanowiono, że te podwyżki powinno się 

przyznać. Kwota 49.000 zł. jest to kwota wyliczona przez Wydział Oświaty. 

S. Sroka zadała pytanie jak to jest, że z łatwością płaci się za niedopatrzenia ze strony 

projektantów, które kosztują 30.000 zł., a z takim trudem przychodzi regulowanie spraw 

płacowych, czy rozpoczęcie prac nad sprawami, które powinny być priorytetami w naszej 

gminie? Zagospodarowanie terenu Jeziora to powinien być priorytet. Powinno się poważnie 

podejść do sprawy i nie traktować sprawy jako „coś za coś” tylko zastanowić się skąd wziąć 

pieniądze i na jedno zadanie i na drugie. 

P. Tetłak zauważył, że kwestia zagospodarowania zbiornika w Kozielnie jest jedyną 

podejmowaną ostatnio, która może przysporzyć gminie dochody, a nie narażać na kolejne 

koszty. Poprosił, aby głosując zrobili to radni zgodnie z sumieniem. 

Skarbnik nadmienił, że koncepcja zagospodarowania terenu przy zbiorniku, oraz kanalizacja 

Kozielna są to dwa tematy, które idą w parze. Ktoś merytoryczny powinien się wypowiedzieć 

czy w takiej kolejności powinno się do tych tematów podchodzić. Jeżeli chodzi o kwestię 

wydatków jest 50.000 zł. wprowadzone do rezerwy, może zrezygnować z tej rezerwy, a 

środki przeznaczyć na podwyżki, ale to i tak nie zmienia faktu, że należy przeanalizować 

kolejność realizacji inwestycji. 

 



Przewodniczący posiedzenia poddał wniosek dot. przesunięcia środków z Dz. 630 

przeznaczonych na opracowanie koncepcji zagospodarowania zbiornika w Kozielnie na 

podwyżkę wynagrodzeń dla pracowników obsługi w placówkach oświatowych pod 

głosowanie. W wyniku głosowania wniosek przy 8 głosach za, 4 głosach przeciw, został 

przyjęty. 

Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie wniosek P. Tetłaka, aby utrzymać w 

budżecie kwotę 50.000 zł. w Dz. 630 przeznaczonych na opracowanie koncepcji 

zagospodarowania zbiornika w Kozielnie, natomiast podwyżki dla pracowników obsługi 

zrealizować poprzez zwiększenie deficytu zaciągając kredyt. Wniosek w wyniku głosowania 

przy 4 głosach za, 6 przeciw, 2 wstrzymujących się wniosek został odrzucony. 

P. Tetłak przypomniał, że przed głosowaniem nad zabezpieczeniem środków na remont 

basenu zobowiązali się wszyscy potwierdzając to w głosowaniu nad wnioskiem, że 

zabezpieczy się 100 tyś zł. na opracowanie koncepcji zagospodarowania Jeziora i remont 

amfiteatru. Niestety w tym głosowaniu niektórzy pokazali ile warte jest słowo. 

Skarbnik zauważył, że przed przystąpieniem do opracowania koncepcji należałoby spotkać 

się z właścicielami gruntów, żeby wypowiedzieli się jakie mają plany odnośnie swoich 

gruntów. Ponadto nie wie czy do końca 50.000 zł. wystarczyło by na opracowanie takiej 

koncepcji.  

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie wydania opinii do projektu 

planu aglomeracji "Paczków". 

M. Brodziak poinformowała, że 2005 r. została wyznaczona aglomeracja Paczków w skład 

której wchodziło miasto i 5 sołectw. Do 2015 r. musi być skanalizowana cała aglomeracja. Po 

przeanalizowaniu tego stwierdzono, że Gmina nie zdąży tego zrobić, a nie wykonanie tej 

kanalizacji grozi karami. Dlatego przygotowano nowy plan aglomeracji z wyłączeniem 3 

miejscowości: Gościc, Unikowic i Lisich Katów. Zmiana podyktowana jest wyznacznikiem 

120 mieszkańców na kilometr sieci. Te 3 miejscowości nie spełniają tego wskaźnika. Nie 

moglibyśmy się starać o środki unijne dla tych miejscowości. Wystąpiono z wnioskiem do 

Urzędu Marszałkowskiego, który przygotował uchwałę Sejmiku Województwa Opolskiego w 

tej sprawie. Poza aglomeracją jest 7 miejscowości i dla nich trzeba zrobić koncepcję 

kanalizacji np. przydomowe oczyszczalnie. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2014 r. 

 



Skarbnik poinformował, że w § 1 uchwały Nr XXXVI/303/2014 Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 9 stycznia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2014 rok § 5 

otrzymuje następujące brzmienie: 

„ 1. Limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek wynosi 5.027.826,41 zł. 

2. Maksymalna wysokość pożyczek i poręczeń udzielanych przez Burmistrza Gminy 

Paczków w 2014 roku wynosi 50.000 zł.”  

Zmiana podyktowana jest wymogami ustawowymi. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. 

Skarbnik poinformował, że w 2014 następuje ujednolicenie dochodów i wydatków 

poszczególnych pozycji budżetu pomiędzy wieloletnią prognozą finansową, a uchwałą, która 

była wcześniej omawiana. Po stronie rozchodów w 2019 r. wprowadza się spłatę kredytu 420 

tyś zł. W zał. nr 2 jest wprowadzone zadanie dot. dokumentacji projektowej kanalizacji 

Paczków, Kamienica i Kozielno wraz z budową oczyszczalni. Okres realizacji 2014 – 2015 

łączne nakłady finansowe 599.625 zł. z czego planuje się podpisać umowy w 2014 r. na 

kwotę 519.675 zł. i w 2015 r. na kwotę 79.950 zł.  

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

Skarbnik odczytał treść uchwały, następnie poinformował, że zakłada się spłatę w 2019 r.  

Przewodniczący posiedzenia przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie emisji 

obligacji gminy Paczków oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Skarbnik poinformował, że gdyby nie wprowadzono tej zmiany w uchwale to w latach 

następnych nie spełniono by wskaźników wynikających z ustawy. 

Na tym Przewodniczący zakończył 1 pkt posiedzenia. 

Do pkt 2. 

Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu nr 8/14 z 

posiedzenia w dniu 28.08.2014 r. oraz Protokołu nr 9/14 z dnia 4.09.2014 r. Protokoły w 

wyniku głosowania zostały przyjęte jednogłośnie. 

K. Motyka poinformowała, że mieszkańcy Trzeboszowic bardzo skarżą się na samochody 

przewożące śmieci z wysypiska w Ujeźdźcu, Duże samochody jeżdżą na skróty, przez co 

bardzo się kurzy. 

 



Z. Jurek odpowiedział, że były przeprowadzone rozmowy z kierowcami i sprawa ta jest już 

załatwiona. 

P. Tetłak zadał pytanie czy składowisko w Ujeźdźcu jest użytkowane? 

R. Łambucki odpowiedział, że 2 lata temu udzielał informacji na ten temat. Ustawa mówi, że 

zabrania się przywożenia na wysypisko zmieszanych odpadów komunalnych i odpadów 

organicznych. W pozostałym zakresie wysypisko jest czynne, np. przyjmują gruz. 

K. Motyka zauważyła, że śmieci są wywożone do Ujeźdźca, a dopiero później do 

Domaszkowic? 

R. Łambucki odpowiedział, że są wywożone i do tygodnia czasu są przewożone do 

Domaszkowic czyli do RIPOK-u. Jest to oszczędniejsza forma niż gdyby wozić swoim 

sprzętem do Domaszkowic.  

Z. Jurek dodał, że 3 razy w miesiącu duży samochód z Ecomu wywozi bezpośrednio śmieci 

do Domaszkowic. Sprzedano około 120 pojemników do segregacji. Odpady suche nie trafiają 

na składowisko tylko wożone są bezpośrednio do Domaszkowic. Jest znikoma ilość takich 

odpadów. Ogólnie nie segreguje się w Gminie śmieci. 

P. Tetłak zadał pytanie czy wszystkie śmieci z terenu miasta trafiają do jednego worka czyli 

nie ma segregacji? 

R. Łambucki odpowiedział, że nie. Jest podział na odpady suche, które wywożone są 

bezpośrednio do Domaszkowic, oraz na mokre, które trafiają do Ujeźdźca. Dodatkowo jest 

zbierane szkło. Jest to forma oszczędniejsza. 

P. Tetłak zadał pytanie co dzieje się z odpadami suchymi w Domaszkowicach? 

R. Łambucki odpowiedział, że wszystkie odpady trafiają do RIPOK, gdzie trafiają na taśmę i 

są segregowane. Cena przyjęcia odpadów jest taka sama za segregowane jak i za 

niesegregowane odpady. Z tych odpadów są robione paliwa alternatywne. Uważa, że nowa 

ustawa spowodowała, że jest gorzej niż było wcześniej. Kiedyś odzyskiwano, makulaturę, 

teraz wszystko to jedzie na jednej taśmie jest cięte i trafia do cementowni Opole. 

S. Sroka zauważyła, że były wielkie plany, okazuje się, że jest wielka fikcja. Zadała pytanie 

czy gdzieś składane są uwagi i wnioski o zmiany? 

R. Łambucki odpowiedział, że zmiany wymusza Unia Europejska. W traktacie akcesyjnym 

jest wskazane ile w Polsce może funkcjonować wysypisk. Nasze składowisko jest małe więc 

próbuje się go zamknąć. Pozwolenie zintegrowane na wysypisko w Ujeźdźcu jest do 2017 r. 

Na wysypisku jest zastosowane odgazowywanie, z którego odzyskiwany jest prąd. 

Samorządy walczą, ale Rząd jest nierychliwy. Nowe założenia są dobre, ale nie wiadomo czy 

wszystkie przejdą. 

 



Z. Jurek poinformował, że 26 tyś rocznie kosztuje monitorowanie wysypiska. Trzeba 

przeprowadzać badania. 

A. Wielgus przedstawił następnie sprawozdanie z gospodarki odpadami komunalnymi. 

J. Soszek zauważył, że jeszcze wiele lat minie zanim społeczeństwo nauczy się segregacji, 

trzymania porządku po zwierzętach. Zadał pytanie czy rozwiązany problem z wodą na 

targowisku? 

R. Łambucki odpowiedział, że od początku jest źle z wodą, za pierwszą awarię miał zapłacić 

firma. Obecnie kosztem za wodę również zostanie obciążona firma. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie wszystkich 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 18 września 2014 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa      Zdzisław Michael

 



 
 
 

 


